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PROTOKÓŁ NR XXVI/2016 

z obrad XXVI 

Sesji Rady Gminy Miedźno 

odbytej w dniu 20 grudnia 2016 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy 

Pana Leszka Idasza 

 

Stan ustawowy Rady 15 osób. 

Obecnych wg załączonej listy 15 osób (zał. nr 1). 

Zaproszeni goście oraz przybyli mieszkańcy zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu (zał. nr 2). 

Sesję rozpoczęto o godzinie 14.00 w Zespole Szkół w Ostrowach nad Okszą przy ul. Szkolnej 6. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył 

posiedzenie XXVI Sesji Rady Gminy Miedźno. Powitał zebranych radnych oraz pozostałych 

uczestników obrad. 

Zgodnie z podpisaną listą obecności w posiedzeniu XXVI Sesji Rady Gminy Miedźno obecnych 

było 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

W chwili otwarcia posiedzenia na sali obecnych było 14 radnych. W związku z tym 

Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji. 

Przewodniczący Idasz poprosił Wójta o zabranie głosu. 

Wójt podziękował gospodarzom – dyrektorowi Zespołu Szkół w Ostrowach nad Okszą Dariuszowi 

Bednarskiemu oraz zastępcy dyrektora Krzysztofowi Desce za pomoc w zorganizowaniu dzisiejszej 

sesji. Korzystając z okazji  zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia złożył wszystkim obecnym 

na sali życzenia świąteczne. 

Ksiądz Piotr Mizera – proboszcz parafii rzymskokatolickiej pw. Stygmatów św. Franciszka z Asyżu 

w Ostrowach nad Okszą przypomniał zebranym jak ważne powinny być dla wszystkich Święta 
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Bożego Narodzenia. W dalszej części wszyscy obecni na sali podzielili się opłatkiem i złożyli sobie 

życzenia świąteczne. 

Radny Zawada dołączył na salę obrad o godz. 14.30. 

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XXVI sesji 

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian:   

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia podatku od 

środków transportowych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na 

lata 2016-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno 

na lata 2017-2031. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii, przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na 2017 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds Budżetu, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia na 2017 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, Rozwoju 

Wsi i Rolnictwa na 2017 rok. 
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14. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

15. Interpelacje i wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 

Skarbnik zgłosił wniosek, aby przed punktem 5 porządku obrad wprowadzić podjęcie uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Dodał, że 

informował na komisjach o tym, że będzie tego typu uchwała, a o jej szczegółach opowie podczas 

jej omawiania. 

Przewodniczący Rady Idasz poddał wniosek skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓  głosów „za” - 15 

✓  głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Wniosek skarbnika został przyjęty. 

W związku z powyższym po zmianach porządek obrad XXVI sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia podatku od 

środków transportowych. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na 

lata 2016-2030. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno 

na lata 2017-2031. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii, przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na 2017 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Budżetu, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia na 2017 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, Rozwoju 

Wsi i Rolnictwa na 2017 rok. 

15. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

16. Interpelacje i wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓  głosów „za” - 15 

✓  głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Proponowany porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

Ad. pkt. 3 Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są uwagi do protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Leszek Idasz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

 z XXV Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓  głosów „za” - 13 
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✓  głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 2 

Protokół z XXV sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad. pkt 4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia podatku od 

środków transportowych. 

Skarbnik wyjaśnił, że w związku z sugestiami inspektora Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

treści przepisu §1 w pkt 5 i 6 uchwały nr 169/XXV/2016 Rady Gminy Miedźno z dnia 22 listopada 

2016 r. w sprawie ustalenia podatku od środków transportowych proponuje się wprowadzenie 

zmian poprzez dopisanie zwrotu „podlegają opodatkowaniu z wyjątkiem związanych wyłącznie  

z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego”. Pozostała treść uchwały 

oraz jej stawki pozostają niezmienne. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 172/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Skarbnik wyjaśnił, że w uchwale nr 168/XXV/2016 Rady Gminy Miedźno z dnia 22 listopada 2016 

r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości dokonuje się zmiany §1 pkt 3 

dodając uszczegółowienie o następującej treści: "od budowli lub ich części związanych  

z działalnością gospodarczą na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 ustawy z dnia 12 stycznia 

1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych." Pozostała treść uchwały nie ulega zmianie. 

Radny Kluba powiedział, że przedłożony radnym projekt nie jest zaparafowany przez radcę 
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prawnego. 

Wójt odpowiedział, że radni otrzymali kopię projektu uchwały, natomiast oryginalny egzemplarz 

projektu wraz z podpisem radcy prawnego jest do wglądu w Biurze Rady. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 14 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 1 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 173/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

Skarbnik wyjaśnił, że zgodnie z aneksem do umowy zawartym pomiędzy Gminą Miedźno, a 

WFOŚiGW w Katowicach dotyczącym pożyczki na zadanie pn "Budowa kanalizacji sanitarnej 

wraz przyłączami w miejscowości Ostrowy nad Okszą w ulicach: Sportowa, Sosnowa, Tartakowa, 

Brzeźnicka, Akacjowa" zmieniony zostaje termin wypłaty przez WFOŚiGW kwoty pożyczki z dnia 

31 października 2016 r. na dzień 31 marca 2017 r. Opóźnienie do 31 marca 2017 r. wypłaty 

pożyczki związane jest ze zmianą terminu zakończenia budowy kanalizacji sanitarnej w Ostrowach 

nad Okszą i ostatecznej płatności w roku 2017. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 174/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 
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Ad. pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

Skarbnik wyjaśnił, że zmiany w uchwale związane są z: 

 dostosowaniem kwoty planowanych przychodów budżetowych w 2016 r. do faktycznie 

zrealizowanych w kwocie 1 160 811,90 zł; 

 zmniejszeniem o 755 629,00 zł. planowanych dochodów majątkowych związanych  

z planowaną inwestycją przebudowy drogi gminnej - ul. Kasztanowa w Ostrowach nad 

Okszą. Inwestycja będzie realizowana w roku 2017; 

 zwiększeniem przez Ministerstwo Finansów o kwotę 89 721,00 zł. części oświatowej 

subwencji ogólnej dla gmin; 

 zmniejszeniem o kwotę 886 042,84 zł. planowanych wydatków na realizowaną inwestycję 

kanalizacyjną w Ostrowach nad Okszą; 

 zmniejszeniem o kwotę 1 222 135,80 zł. wydatków budżetowych związanych z planowaną 

inwestycją przebudowy drogi gminnej - ul. Kasztanowa w Ostrowach nad Okszą. 

Inwestycja będzie realizowana w roku 2017; 

 zmniejszeniem o kwotę 125 000,00 zł. wydatków budżetowych z przeznaczeniem na zakup 

bojowego wozu gaśniczego dla OSP Ostrowy. Zakup będzie zrealizowany w 2017 r.; 

 zwiększeniem o kwotę 89 721,00 zł. wydatków budżetowych związanych z wykorzystaniem 

zwiększonej przez Ministerstwo Finansów części oświatowej subwencji ogólnej; 

 uchwałą Zebrania Wiejskiego wsi Władysławów w sprawie rozdysponowania środków 

finansowych funduszu sołeckiego na 2016 rok. 

Dodatkowo w związku z zarządzeniami wójta nr 88/2016 oraz 89/2016 w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2016 rok zmienią się kwoty przedstawione w §1 pkt 4. Plan dochodów 

wyniesie 30 741 920,34 zł, natomiast plan wydatków 28 907 467,42 zł. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 
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✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 175/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno 

na lata 2016-2030. 

Skarbnik wyjaśnił, że zmiany w WPF wynikają z podjętych przez wójta zarządzeń oraz omawianej 

przed momentem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. Z przedsięwzięć WPF 

z załącznika nr 2 wyłączono także zadanie pn. „Zakup bojowego wozu ratowniczo – gaśniczego dla 

jednostki ochotniczej straży pożarnej w gminie Miedźno”. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 176/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok. 

Projekt budżetu na 2017 rok omówił skarbnik. Przedstawiona przez niego prezentacja stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Idasz zgłosił wniosek formalny, aby w budżecie na 2017 dokonać stosownego 

przesunięcia i zwiększyć dotację dla OSP Miedźno o kwotę 6 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

ubezpieczenia autocasco dla nowego samochodu bojowego marki SCANIA. 

Przewodniczący Idasz poddał swój wniosek pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 
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✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Wniosek przewodniczącego Idasza został przyjęty. Zapytał on czy są jeszcze inne uwagi co do 

projektu uchwały. 

Radny Kluba poprosił Wójta, aby ten przekonał go, że rozbudowa oczyszczalni ścieków  

w Ostrowach nad Okszą jest konieczna. 

Wójt odpowiedział, że nie zamierza przekonywać radnego. Dodał, że z posiadanych przez niego  

z Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Częstochowie (PWiK) informacji wynika, że jeśli 

gmina dalej chce rozbudowywać sieć kanalizacyjną i przyłączać kolejne gospodarstwa – 

oczyszczalnia ścieków musi zostać rozbudowana. Jeśli rada nie podejmie takiego zobowiązania 

wstrzymany zostanie dalszy proces inwestycyjny budowy kanalizacji. 

Radny Kluba odpowiedział „nie przekonał mnie Pan”. Dodał, że także dysponuje danymi z PWiK. 

W chwili obecnej z jego wiedzy wynika, że wydajność oczyszczalni wykorzystywana jest w 50%. 

Podłączone do kanalizacji są 963 gospodarstwa co stanowi 47 % skanalizowania ogółu gospodarstw 

na terenie Gminy Miedźno według stanu na koniec 2015 roku. PWiK pozyskuje z opłat za wodę  

i ścieki w skali roku ponad milion złotych. Gmina przeznaczy na inwestycję rozbudowy 1,5 mln zł 

środków własnych, a PWiK nie dołoży nic. Pieniądze te wg radnego można przeznaczyć na spłatę 

zadłużenia. 

Wójt odpowiedział, że radny jak najbardziej posługuje się prawdziwymi informacjami, jednak 

należy pamiętać, że w chwili obecnej gmina rozbudowuje kanalizację sanitarną w miejscowości 

Ostrowy nad Okszą, która po podłączeniu wraz z Miedźnem stanowić będzie ok. 60% mieszkańców 

gminy. Podkreślił, że z informacji jaką uzyskał w PWiK wynika, że gmina nie będzie uzyskiwała 

zgody na przyjęcie dodatkowej ilości ścieków na oczyszczalnie jeśli jej nie rozbuduje. Informacje  

o tym, że moce przerobowe oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą stają się zbyt małe 

pojawiają się nie od dziś. Dodał, że przedkłada radnym projekt uchwały budżetowej, w której 
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uwzględniono takie zadanie inwestycyjne, ponieważ jego zdaniem rozbudowa taka jest konieczna. 

W tym momencie na salę obrad weszli wolontariusze działający przy Gminnym Ośrodku Kultury  

w Miedźnie, którzy odśpiewali kolędę. 

Przewodniczący Idasz zarządził przerwę w obradach o godz. 15.07. 

Obrady wznowiono o 15.11. 

Wójt raz jeszcze podkreślił, że dlatego wprowadzono do uchwały budżetowej rozbudowę 

oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą, gdyż jest to warunek niezbędny, aby dalej 

kontynuować rozbudowę kanalizacji. Co do spłaty całości zadłużenia, którą zaproponował radny 

zaznaczył, że nie jest to działanie pożądane w tym momencie, nie byłoby to nawet ekonomiczne. 

Radny Kluba powiedział, że podaje on konkretne dane z PWiK, które jasno mówią, że podłączone 

963 gospodarstwa stanowią 50 % wydajności oczyszczalni. PWiK chce przyjąć na swój majątek 1,5 

mln zł przeznaczone na rozbudowę oczyszczalni - finansowaną przez gminę. Dodał, że gmina ze 

strony PWiK nie ma z tego tytułu żadnych dochodów (za dzierżawę bądź czynsz), a wydatki tak. 

Wójt odpowiedział, że jeśli radny mówi, że PWiK nie wnosi na rzecz gminy żadnych opłat 

widocznie nie zdaje sobie sprawy z tego jakie uchwały głosuje. Jeśli podejmowana jest uchwała  

w sprawie podatku od nieruchomości w wysokości 0,17% jest to nic innego, jak opłata którą wnosi 

na rzecz gminy PWiK. Być może kwota ta powinna być wyższa, jednak nie można mówić, że 

PWiK nie ponosi żadnych opłat. Podziękował radnemu za przytoczenie faktów, jednak podkreślił, 

że liczba gospodarstw domowych nie jest jedynym wyznacznikiem ilości odprowadzanych ścieków. 

Zależy od tego jeszcze liczba osób w poszczególnych gospodarstwach. Należy pamiętać, że woda 

dostarczana wodociągami obejmuje również realizacje potrzeb przemysłu korzystającego z wody 

wodociągowej czy innych obiektów użyteczności publicznej. Tego w swoich statystykach radny już 

nie ujął. Zaznaczył, że radny ma prawo zgłaszania swoich wniosków, jednak to rada gminy 

zadecyduje czy uchwała w takiej formie zostanie podjęta czy nie. 

Radny Kluba powiedział, że uzupełni wypowiedź Wójta. 

Wójt odpowiedział, że radny może jedynie uzupełnić swoją własną wypowiedź. 
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Radny Kluba przedstawił swoje obliczenia z których wynikało, że dzienne obciążenie oczyszczalni 

przy obecnie podłączonych gospodarstwach wynosi ok. 360 m
3
 ścieków na dobę, podczas kiedy jej 

całkowita przepustowość wynosi 550 m
3
/dobę. Dodał, że zostaje jeszcze rezerwa. 

Wójt odpowiedział, że mimo wszystko bardziej wierzy fachowej wiedzy prezesa PWiK niż 

radnemu i pozostanie przy swoim stanowisku. 

Przewodniczący Idasz zamknął dyskusję dotyczącą rozbudowy oczyszczalni ścieków i zapytał czy 

są jeszcze jakieś inne uwagi. 

Skarbnik poprosił radnych by z podstawy prawnej projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy na 

2017 rok wykreślić art. 220 ustawy o finansach publicznych, gdyż ma on zastosowanie  

w przypadku powiatu. W § 3 dotyczącym deficytu budżetu wkradł się błąd. Wyniesie on  

4 034 332,19 zł. W § 5 pkt 3 prawidłowy limit z tytułu zaciąganych kredytów na pokrycie deficytu 

wyniesie 2 991 108,29 zl. Tym samym zapis w załączniku nr 2 do projektu uchwały opisującym 

plan wydatków na dotację na zadania bieżące (zlecone innym podmiotom) wyniesie 444 796,13 zł. 

Dodał, że przegłosowany wniosek przewodniczącego Idasza wprowadzi kilka „przesunięć”  

w projekcie uchwały. 

Radny Graj poprosił o przerwę, aby skarbnik w tym czasie naniósł zmiany i wyświetlił je radnym 

na prezentacji. 

Przewodniczący Idasz ogłosił przerwę w obradach o godzinie 15.19. 

Obrady wznowiono o godz. 15.32. 

W dalszej części skarbnik wyświetlił radnym omawiane wcześniej zmiany. Dodatkowo podkreślił, 

że po wprowadzeniu wniosku przewodniczącego Idasza kwota dotacji udzielonych z budżetu 

Gminy na zadania bieżące wzrośnie o 6 000,00 zł i wyniesie 1 091 585,13 zł. Wydatki na 

świadczenia na rzecz osób fizycznych zmniejszą się o 6 000,00 zł i wyniosą 7 846 846,00 zł.  

W dalszej części skarbnik wykazał poszczególne zmiany w załącznikach do projektu uchwały. 

Zostały one wyświetlone radnym. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są jeszcze inne pytania do projektu uchwały. 
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Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 14 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 1 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 177/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedźno na lata 2017-2031. 

Wójt wyjaśnił, że do opracowania Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2031 przyjęto  

w roku 2017 dane zgodne z omówioną uchwałą budżetową na 2017 r. WPF Gminy Miedźno 

obejmuje lata 2017-2031 i określa w tej perspektywie czasowej prognostyczny całokształt polityki 

finansowej i inwestycyjnej Gminy Miedźno. 

Skarbnik poprosił, żeby radni pamiętali o zmianach jakie nastąpiły w załączniku nr 2 do projektu 

uchwały wykazującym przedsięwzięcia WPF. Dodał, że omawiał je na obu komisjach. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 14 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących”   - 1 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 178/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii, przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na 2017 r. 
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Wójt wyjaśnił, że środki przeznaczone na program określony w przedłożonym projekcie uchwały 

pochodzą z koncesji i opłat alkoholowych. Zgodnie z prognozą w 2017 roku wyniosą one 115 

000,00 zł. Są to środki dedykowane, które można przeznaczyć wyłącznie na realizację zadań 

związanych z profilaktyką i przeciwdziałaniem alkoholizmowi. Obejmują one 5 głównych 

kierunków działania: 

1. Zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych 

od alkoholu w celu zmniejszenia degradacji psychofizycznej osób uzależnionych – 18 

200,00 zł; 

2. Udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy 

psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie w celu 

łagodzenia dolegliwości i rozkładu życia rodzinnego spowodowanych nadużywaniem 

alkoholu przez członka rodziny – 12 300,00 zł; 

3. Zwalczanie narkomanii i przeciwdziałanie przemocy w rodzinie – działalność 

profilaktyczno – edukacyjna – 7 000,00 zł; 

4. Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych w szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym 

prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych i muzycznych, a także działań na rzecz 

dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo- 

wychowawczych i socjoterapeutycznych – 16 000,00 zł; 

5. Wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej 

rozwiązywaniu problemów alkoholowych – 61 500,00 zł. 

Podkreślił także, że ostatnie piąte kryterium obejmuje współpracę z organizacjami pozarządowymi, 

parafiami, organizacjami emerytów i rencistów, kołami gospodyń wiejskich  

w zakresie profilaktyki uzależnień. Dodał, że wyjątkowo od roku 2017 środki przyznane klubom 

sportowym w ramach konkursu ofert będą ujęte w jednej dotacji. Pojedyncza aplikacja będzie 

oznaczać pojedyncze rozliczenie środków, a więc będzie to sporym ułatwieniem dla klubów 
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sportowych. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 179/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2017 rok. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 180/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds Budżetu, 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2017 rok. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 
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Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 181/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, 

Rozwoju Wsi i Rolnictwa na 2017 rok. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

✓ głosów „za” - 15 

✓ głosów „przeciw” - 0 

✓ głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 182/XXVI/2016. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 15. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

Informację z działalności między sesjami, obejmującą okres od 22 listopada 2016 r. do 19 grudnia 

2016 r. przedstawił Wójt. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 

Wobec braku pytań przewodniczący Idasz przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

Ad. pkt. 16. Interpelacje i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Idasz poinformował, że od dnia 22 listopada 2016 r. do 19 grudnia 2016 r. do 

Biura Rady wpłynęły pisma – głównie uchwały podjęte przez poszczególne instytucje w różnych 

inicjatywach, które są do wglądu w Biurze Rady. 

(Były to: 

 Uchwała nr XIII/145/16 Rady Gminy Brenna z dnia 13 września 2016 roku w sprawie 

poparcia działań mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego instytutu Onkologii; 

 pismo Związku Gmin Śląska Opolskiego zawierające stanowiska Rady Gminy Inowłódź, 

Rady Gminy Jasienica oraz Rady Gminy Porąbka w sprawie poparcia apelu Rady Gminy  

w Prószkowie do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie rozporządzenia Rady Ministrów  
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w części dotyczącej granic gmin: Dobrzeń Wielki, Dąbrowa, Komprachcice i Prószków; 

 Uchwała nr IX/45/2016 Zgromadzenia Związku Gmin Śląska Opolskiego z dnia 1 grudnia 

2016 r. w sprawie Stanowiska  Związku Gmin Śląska Opolskiego na temat poparcia 

propozycji Krajowej Rady RIO dotyczącej umożliwienia jednostkom samorządu 

terytorialnego spłaty zadłużenia, w przypadku posiadania środków na rachunku.) 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są pytania. 

Sołtys Makles zapytała czy sołectwa mogą otrzymywać od GOK-u w Miedźnie plakaty informujące 

o wydarzeniach tam organizowanych. Dodała, że zgłaszają się do niej mieszkańcy Wapiennika, 

którzy nie wiedzieli o organizowanym Mikołaju, a ogłoszenia na tablicy sołeckiej nie było. 

Wójt odpowiedział, że GOK ogłasza i promuje swoje działania, ale obiecał sprawdzić tę sytuację. 

Dodał, że z tablicami ogłoszeń bywa tak, że ktoś powiesi ogłoszenie, a za chwilę inna osoba może 

je zerwać, nie są bowiem zamykane. Obiecał zorientować się w tej sprawie i jeśli tylko będzie taka 

możliwość – sołtysi będą otrzymywali dodatkowe plakaty na swoje sołectwa. 

Ad. pkt 17. Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XXVI sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 16.00. 

 

 Protokolant      Przewodniczący Rady Gminy 

 (-) Anna Kuras      (-) Leszek Idasz 


